
Geachte raadsleden, 
 
Graag neem ik jullie mee naar zo'n jaartje terug.  
Het lag op de grond, in een hoek. Ziek. Doodziek om precies te zijn. 
Maar wat de reden van deze terminale status ook was; toen de 
gezondheidstoestand tot Venlo doordrong, gebeurde er wat in de stad... 
Dit mocht niet gebeuren! Venlo zou niet zonder kunnen. Niet willen ook. 
Omroep Venlo, daar hebben we het hier over,  was daarvoor te 
belangrijk. Een maatschappijkritische omroep die tevens uitdrager is van 
groot cultuurhistorisch erfgoed als Vastelaovend, de Zomerparkfeesten, 
Venloop en Viva Classic Live hoort bij een stad met ambities. Hoort bij 
de democratie die we zo koesteren. 
 
Er werd gewerkt aan een reddingsplan en meerdere scenario's 
passeerden de revue. Een bedrag werd gevraagd dat nodig was om de 
patiënt, Omroep Venlo,  weer gezond te maken; op advies van BMC 
werd een substantieel lager bedrag toegekend, maar in ieder geval was 
de Omroep gered. Een flatline was voorkomen. 
 
De omroep kon succesvol worden gereanimeerd en met het toegekende 
bedrag werd een revalidatieplan opgesteld voor de komende jaren. De 
revalidatie zelf moest de omroep die jaren zelf zien op te hoesten door 
goedkoper en anders te gaan werken. Dat was een klein jaar terug. 
 
Kijken we naar het nu dan zien we dat er veel is gebeurt in de maanden 
die achter ons liggen. Er is enorm in kosten gesneden en vooral de 
teruggang in FTE van 12,23 naar 7.93 trekt een zware wissel op de 
mensen van nu. Desondanks is onze output op TV, online en radio er 
niet minder op geworden. Desondanks kan ik hier zeggen dat we dit jaar 
nog steeds voorliggen op begroting. Maar het is fragiel. Heel fragiel. 
 
Er is volop vertrouwen en er zijn ambities bij de vaste medewerkers, 
vrijwilligers en bestuur. Grote zorg is wel dat er de komende jaren door 
de vele aflossingen nauwelijks kan worden gewerkt aan de opbouw van 
een weerstandsreserve en we er niet aan moeten denken dat we uitval 
krijgen van apparatuur. We koersen goed maar de koers die voor ons 
uitgestippeld is, is een route op dun ijs. Stormen uit de zijlijn kunnen we 
niet aan. Ongelooflijk is het dan ook dat de storm die nu opsteekt 
uitgerekend uit de hoek komt van een van de founders van het 
opgestelde reddingsplan; de gemeente Venlo. 
 
In de programmabegroting 2017-2020 van de Gemeente Venlo tekent 
zich op pagina 31 namelijk een mogelijk horrorscenario af: 



 
Stoppen met de beeldkrant / wekelijkse uitzendingen  
Binnen het product publieke informatievoorziening zijn twee potentiële bezuinigingen 
mogelijk, i.c. het stoppen met de beeldkrant en het beëindigen van de uitzendingen van Kijk 
eens naar Venlo. Hiermee beperken we ons dan tot wettelijke minimaal voorgeschreven 
minimale publicatieplicht. Een dergelijke maatregel heeft ook effecten voor de Omroep Venlo 
die beiden verzorgt.  

 
Ik wil daar twee dingen over zeggen. 
 
Ten eerste.  
Er is zeer constructief en plezierig overleg tussen de gemeente en Omroep 
Venlo.  Er wordt kritisch getoetst hoe we het transitieproces / 
revalidatietraject volgen, en er wordt vertrouwen uitgesproken over de 
wijze waarop zaken verlopen. Daarbij wordt steeds door beiden erkent dat 
de situatie nog altijd fragiel is en dat de jaren voor ons zo zal blijven. 
Dat het college u als raad juist nu voorlegt om te stoppen met de Beeldkrant 
en Met het oog op Venlo (jaarlijkse inkomsten van 77.000!) is dan ook niet 
enkel onbegrijpelijk maar ook ongeloofwaardig. De eenmalige bijdrage van 
€ 195.000,-, de investeringen in het BMC-rapport en de inspanningen van 
velen, verdwijnen daarmee spreekwoordelijk in de Maas. 
 
Ten tweede. 
Is die € 77.000,- dan een verkapte subsidie? Als directeur van Omroep 
Venlo weiger ik hier in ieder geval als zodanig tegenaan te kijken. Dit is ook 
de reden dat ik al snel na mijn aantreden de dialoog ben aangegaan met de 
gemeente. De wijze waarop nu invulling wordt gegeven aan de Beeldkrant 
en Met het oog op Venlo kent een informatieve insteek, nog heel erg vanuit 
het perspectief van de zender. Om daadwerkelijk burgers mee te krijgen op 
je speerpunten, denk aan Cradle tot Cradle, Jogg en de Huizen van de Wijk, 
dien je niet alleen te informeren maar vooral te inspireren. Dat is een vak 
dat programmamakers beheersen. Er is na vele gesprekken een nieuw 
format geschreven waar zowel de communicatiemensen van de gemeente 
alsook de mensen van Omroep Venlo zeer enthousiast over zijn.  Een format 
waarmee de gemeente de dialoog aangaat met haar inwoners. Een format 
dat de gemeente daadwerkelijk gaat helpen om doelstellingen te halen. 
Omdat we echt meerwaarde willen bieden. 
Maar nu dus dit voorstel.  
Gelukkig staat nog het woord potentieel voor het woord bezuiniging. De 
keuze is aan u beste raadsleden.. Weet wel dat als deze bezuiniging er 
definitief gaat komen, de lichten bij Omroep Venlo langzaamaan zullen 
doven, het geluid op de radio verstompt en het beeld op TV en online 
verandert. Dat zal zwart worden. Inktzwart. 


